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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Van-e megoldási javaslata a tűzifa árának csökkentésére?”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Veress János
pénzügyminiszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

A hagyományos tüzelőanyagok, így fa, szén, vagy gáz helyett az ország több pontján, íg y
például a Hajdú-Bihar megyei Földesen és a Csongrád megyei Mindszenten — de minden
bizonnyal más megyékben található településeken is — a gazdák közül többen fűtésre
használják a kukoricát. Ennek két fő oka van, egyrészt a kukorica alacsony felvásárlási ára ,
másrészt pedig a tűzifa árának folyamatos drágulása . A kukorica felvásárlási ára
hozzávetőlegesen a hét évvel ezel őtti szintre esett vissza, mindössze nettó 1800 Forintot
adnak mázsájáért, miközben a fűtés céljából használható tölgy vagy akác mázsájáért akár
3000 Forintot is elkérhetnek .

Ez a helyzet azért is elkeserítő , mert több ízben terjesztettem elő olyan módosító
javaslatokat, amelyek révén az általános forgalmi adóról szóló, 2007 . évi CXXVII . Törvény
módosításával csökkenthető lett volna a tűzifa Áfa-tartalma, ennek következtében pedi g
annak kereskedelmi ára is . Ezeket az indítványaimat azonban a kormánytöbbség minden
esetben elutasította. Nyilvánvalóan ez a tény is közrejátszott abban, hogy sokaknak már ne m
áll módjában tűzifát vásárolni, és kénytelen kukoricával fűteni .

Kérdezem tehát miniszter urat : van-e megoldási javaslata a tűzifa árának
csökkentésére, hogy senki ne szoruljon rá a kukoricával való fűtésre?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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